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Pani Edyta Kowalska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 
 
 

W odpowiedzi na Pani pismo nr KRM.0003.43.2024 z dnia 19.06.2024 r. w sprawie stanu 
drzewostanu w Parku im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w Tarnowie-Mościcach informuję: 

 
Ze względów finansowych w Parku Kwiatkowskiego w Tarnowie Mościcach od kilku  

lat wykonywane są tylko prace doraźne, polegające na usuwaniu drzew suchych, złomów i wykrotów 

oraz sporadycznie pielęgnacja koron drzew, mające na celu likwidację zagrożeń. W ubiegłym roku Rada 

Osiedla Mościce była zainteresowana sfinansowaniem opracowania części dokumentacji 

rewitalizacyjnej parku (inwentaryzacja zieleni). Jednakże po analizie, szacowane koszty  

tej dokumentacji przekroczyły możliwości budżetowe Rady i środki te zostały przeznaczone na inne 

zadania.  

Wydział Rozwoju Miasta na bieżąco monitoruje i analizuje informacje o naborach wniosków 

o dofinansowanie projektów ze środków Funduszy Europejskich, w tym również przedsięwzięć 

z zakresu ochrony przyrody oraz ochrony zabytków. W momencie pojawienia się źródeł zewnętrznych 

na poprawę stanu ww. parku, przeanalizowane zostaną warunki naboru i możliwość złożenia 

stosownej aplikacji o dofinansowanie. Pozyskanie środków zewnętrznych na opracowanie 

dokumentacji Parku Kwiatkowskiego obejmującej: 

⎯ szczegółową inwentaryzację drzewostanu parkowego,  

⎯ projekt gospodarki istniejącą zielenią (wycinka, pielęgnacja roślin, przesadzanie), 

⎯ projekt rewitalizacji parku, 

pozwoli na przygotowanie dokumentów będących podstawą do uzgodnień z Wojewódzkim Urzędem 

Ochrony Zabytków w zakresie rewitalizacji parku.  

Jednocześnie informuję, że teren Osiedla Mościce nie jest objęty Gminnym Programem 

Rewitalizacji i w związku z tym nie ma planów pozyskania na ten cel środków w ramach Gminnego 

Programu Rewitalizacji. 
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